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Ärende §3  återremiss av Motion  –  Fler infartsparkeringar i Tullinge  
 
 

Särskilt yttrande  

 

Det handlar om en återremiss av Lars Johanssons (L) motion från 2018 om fler infartsparkeringar i 

Tullinge. Liberalena vill att fler Tullingebor ska använda kollektivtrafiken vid sina dagliga resor.  

Det ingår i klimatstrategin för Botkyrka.  

Fler invånare i Tullinge betyder också att det behövs fler infartsparkeringar för de nya invånarna som 

ofta bor i Riksten eller långt bort från stationen. 

Det finns en protokollanteckning från Kommunfullmäktigesammanträdet 2019-12-17,  §190 

där man kan läsa: ...Samhällsbyggnadsförvaltningen gjorde 2017 en genomlysning/utredning av 

infartsparkeringar i centrala Tullinge och arbetar kontinuerligt med att eventuellt möjliggöra nya 

parkeringsplatser... Arbete pågår. 

 

Vi Liberaler utgår ifrån att nya infartsparkeringsplatser i Tullinge kan möjliggöras under år 2020. 

En tomt som bl.a. kan komma i fråga, menar vi, är den nämnda ST1 tomten där ST1 har rivit sin 

byggnad och som nu kortvarigt är upplåten till en Brf och som är kommunal mark. 

 

 

 

Birgit Hellgren  (L)  

 

 
 

 

 

 

 

 


